
Brf Bredmansgården
Protokoll från ordinarie föreningsstämma 2O2O

När:
Onsdagen den 10 Juni 2020, kl 18.00 iträdgården Luthagsesplanaden 30-32, Uppsala.

Deltagare:
29 personer varav 15 närvarande & 14 inlämnade poströster.

§1. Stämmans öppnande

-' Föreningens ordförande Sune Engvall öppnade mötet och hälsadesamtliga välkomna i dessa

Corona tider.

§2. Dagordning
v Den föreslagna dagordningen godkändes.

§3. Val av ordförande vid stämman
Sune Engvall valdes till ordförande.

§4. Anmälan av styrelsens val av protokollförare
Styrelsen anmälde Jill Simon som protokollförare.

§5. Val av två justeringsmän tillika rösträknare
Jarl Hellman, 30A, och Maria Nordström, 30A, valdes tilljusteringsmän tillika rösträknare.

§6. Frågan om stämman blivit utlyst tbehörig ordning
Kallelse, information om stämman, mölighet att poströsta samt årsmöteshandlingarna har

delats ut tillsamtliga hushåll igod tid innan årsmötet. lnformationen har även anslagits på

trapphusens anslagstavlor i medlemsbladet och på föreningen hemsida.
Stämman förklarade sig vara behörigen utlyst enligt stadgarna.

§7. Fastställande av röstlängd
Stämman fastställde att närvaroförteckningen utgjorde röstlängd.
Nä rva roförteckni ngen bi I ä gges orgi na I protokol I et.

§8. Styrelsens tenomgång av årsredovisningen för 2019
Årsredovisni ngen genomgicks.

§9. Revisorernas berättelse
Revisorn Mats Ullström föredrog revisorernas berättelse.
Efte r utförd revisi on ti I lstyrker revisorerna att före ni ngsstä m m a n:

o fastställer resultaträkningen och balansräkningen för föreningen
o disponerar resultatet enligt styrelsens förslag I förvaltningsberättelsen
. beviljar styrelsens ledamöter ansvarsfrihet för räkenskapsåret 201-9



§10. Fastställande av resultat- och balansräkning
Stä m ma n faststä I lde resultaträ kni ngen och ba la nsrä kni ngen.

§11.Beslut om resultatdisposition
Stämman beslutade att årets resultat disponeras i enlighetmed styrelsens förslag och balan-
seras i ny räkning.

§12. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen för den tid redovisningen omfattar
Stämman beviljade styrelsen ansvarsfrihet för 2019 årsförvaltning.

§13. Arvoden till styrelsens Iedamöter och revisorer
Stämman beslutade att grunden för arvoden som tidigare ska utgöra 1,5 basbelopp som sty-
relsen har att fördela inom sig. Anpassning ska ske till antalet styrelseledamöter och supple-
anter.
Till revisorerna utgår ett arvode omfattade en tiondel av L,5 basbelopp.

§14. Fastställande av budget tör 2O2O

Stämman fastställde styrelsens förslag till budget för 2020.

§15. Val av styrelseledamöter och suppleanter
Valberedningen presenterade förslag till styrelse och suppleanter.

Stämman valde i enlighet med valberedningens förslag följande medlemmar till ordinarie le-
damöter:
Elisabet Claesson, 32C, omval
Sune Engvall, 3OA, omval
Christer Jansson, 32A, omval
Jill Simon, 32C, omval
Daniel Yacoub, 30B, omval

Stämman valde i enlighet med valberedningens förslag följande medlemmar till suppleanter: v
Lena Asp, 30A, omval
Barbro Hilding, 30A, omval
ErikAr6n, 30A, nyval

§16. Val av revisor och revisorsuppleant
Stämman valde i enlighet med valberedningens förslag följande medlemmar till revisor och
revisorssuppl ea nt:

Revisor: Mats Ullström, 30A, omval
Revisorssuppleant: Karin Bergström, 30C, omval

§17. Val av valberedning
Stämman valde följande medlemmar att ingå I valberedningen:
Emmy Nidemar, 30C, omval
Agneta Larsson, 32C, omval
Jesper Eriksson, 328, omval



§18. Stämmans avslutande
O rdföra nden avsl utade stä mma n.

§19. övriga frågor
r Styrelsen informerade om att

o Offerter håller på att/ska tas in för ev. byte av ekonomiskförvaltar, fastighets-
skötare samt städbolag.

o Under 2019 bytte vi försäkringsavtalfrån Trygg Hansa till Länsförsäkringar.
o Hyrorna har inte höjts senaste L0 åren, troligen kommer det komma ett för-

slag på en liten höjning till nästa år,

o En genomgång av hissarna kommer beställas (tex rengöring och smörjning).
o ComHem byter till digitalTV. lngen skillnad på avtal.

o Revisorn lyfte önskemål om att kopia på nya avtal skickas direkt till revisorerna också.

o Styrelsen fick iuppdrag av mötet att informera och införa byte avkod tillytterdör-
rarna. Detta eftersom det förekommitett tillfälle med klotter i hiss i30A för ett tag
sedan, (Klottret har avlägsnats.)

Vid protokollet
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